
         
 

 
College van Burgemeester en Wethouders 
van de gemeente Moerdijk 
 
Betreft: vragen ex artikel 35 inzake overlast honden en hondenpoep  
Datum: 8 januari 2019 
 
 
Geacht College, 
 
Terwijl onze boa’s momenteel erg druk zijn met de Albanezen en ‘inklimmers’ blijven 
er andere taken liggen. Inbraken nemen toe, de hoeveelheid zwerfvuil neemt toe, zo 
ook hondenpoep op straat en op andere niet geoorloofde plekken. Ook lopen honden 
steeds vaker los, of worden uitgelaten door kinderen die niet altijd voldoende 
overwicht bezitten. Er zijn hondenbezitters die vrezen voor hun (kleinere) hond aan 
de lijn. Ook moet het gevaar voor kleine kinderen niet worden onderschat. Het 
voorval beschreven in Trouw 5 jan jl., waarbij een peuter ernstig verwond raakte door 
de aanval van een loslopende hond, moeten we in onze gemeente absoluut zien te 
voorkomen! En is het bijvoorbeeld bekend hoe groot het gevaar is voor koeien 
wanneer honden hun behoefte doen in of aan de rand van een weiland 
(doodgeboren kalfjes, opruimen besmette koe).  
We realiseren ons dat het buitengebied in onze gemeente erg groot is, hetgeen 
handhaven lastiger maakt. En dat onze inwoners ook eigen verantwoordelijkheid 
dienen te nemen. 
 
Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

- Is het honden(poep)probleem bekend bij de gemeente en zo ja, welke 
stappen worden ondernomen om deze overlast te verminderen en veiligheid 
zo veel mogelijk te borgen? 

- In hoeverre gaat het zogenoemde ‘Albanezenverhaal’ ten koste van andere 
wettelijke taken van de boa’s? 

- Hoe staat het college tegenover het tijdelijk inhuren van boa’s voor incidentele 
specifieke taken of andere taken die blijven liggen? 

- Hoe staat de gemeente tegenover een voorlichtingscampagne m.b.t. 
honden(poep)overlast? 

 
We zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
Mede namens de CDA-fractie Moerdijk 
Marian van Eersel 


